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Referat 
 

1. Introduksjoner – Hvem er hvem og hva og sånne ting  
Møtt opp: Tor Sverre Eilertsen (Årvoll) og Henrik Nordviste (OSK) 

2. Hva skjer i Oslo – Gjennomgang av noen av prosjektene som påvirker freestyle-
grenene i Oslo.  
- Møte i dag med NSF ang. bakke-i-bakke konsept. 
- Finne en mer stabil ordning for å sikre pipen i Wyller 
- Grefsen: Startet arbeid med reguleringsplan. Håpet er å få utvidet uavhengig av 
OL.  
De oppmøtte ble orientert. 

3. Idrettsregistrering 
- Viktig for å sikre inntekter.  
Viktigheten av å registrere korrekt antall medlemmer ble understreket.   

4. Økonomi 
- Ca. 90,000 pdd. Ca. 40,000 etter Hemings søknad. Vekst i medlemmer = større 
bevilgninger hvert år! 
- Spre ordet om søknadsordningen 
De oppmøtte ble orientert.  

5. Eventuelt  
Ingen saker ble tatt opp. 

6. Diskusjon – Hva er viktig for klubbene fremover? 
- Fortsatt behov for trenere som er det viktigste?  
Arrangere trenerkurs, gå bredt ut, få med så mange så mulig. Mangel på sertifiserte 
trenere er fortsatt det største problemet. Komitéen skal bistå i å sette opp 
sikringskurs for trampoline for nye trenere i klubbene.  
- Anlegg? 
Mangel på gode treningsanlegg ble også påpekt.  

7. Valg 
- Ingen nye kandidater meldt inn. Ingen beskjeder om at gamle kandidater vil ut. 
Forslag er dermed å videreføre dagens styre for ett år til.  
Ingen nye stilte til valg, ei heller har det kommet komitéen i hende noen 
kommentarer til nåværende sammensetning. De nåværende ble derfor gjenvalgt. 
Applaus. 

 
 
 
Med vennlig hilsen, 
Henrik Nordviste 
Leder i Freestylekomitéen 



 


